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Vedoucí kolotoče Dub 6, 2023

VIDEO: Zelenský ve Varšavě prohlásil, že mezi
Ukrajinou a Polskem nebudou existovat hranice! Podle
bývalého poslance ukrajinského parlamentu si
Zelenský přijel do Varšavy pro bezpečnostní garance!
Andrzej Duda vyšle polská vojska na západní Ukrajinu,
pokud dojde ke zhroucení ukrajinské fronty po
neúspěšné ofenzívě! Cílem polské armády bude
vytvořit nárazníkové pásmo a novou hranici na
Ukrajině, která bude pod rouškou bratrské pomoci
vymezovat historické hranice Haliče!

aeronet.news/video-zelensky-ve-varsave-prohlasil-ze-mezi-ukrajinou-a-polskem-nebudou-existovat-hranice-podle-
byvaleho-poslance-ukrajinskeho-parlamentu-si-zelensky-prijel-do-varsavy-pro-bezpecnostni-garance
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ofenzívě! Cílem polské armády bude vytvořit nárazníkové pásmo a novou hranici
na Ukrajině, která bude pod rouškou bratrské pomoci vymezovat historické hranice
Haliče!

Polská armáda je připravena k intervenci na Ukrajině! Toto

stanovisko potvrdil před 2 dny nejen ředitel ruské zahraniční

rozvědky SVR Sergej Naryškin [1], ale informuje o tom stále více a

více zdrojů, přičemž největší překvapení přichystal právě Volodymyr

Zelenský, který během návštěvy ve Varšavě prohlásil, že mezi

Ukrajinou a Polskou nebudou brzy žádné hranice, ani politické, ani

ekonomické a hlavně ani historické!

Během tohoto výroku se na tváří vedle stojícího polského

prezidenta Andrzeje Dudy objevil široký úsměv, protože

Zelenský zopakoval doslova a do písmene Dudův výrok z

léta loňského roku, který doslova otřásl polskými médii a napůl

zfanatizovaný polský prezident při projevu tehdy připomínal

nacistické politické vůdce, kteří mluvili podobně o Tisícileté říši.

Video pro připomenutí máte na konci tohoto článku. Zelenskému

nebylo ve středu do zpěvu, protože do Varšavy přijel s žádostí o

polskou vojenskou pomoc.

0:20 / 0:20

Přestože návštěva byla médii vysvětlována jako čistě přátelská a

pracovní v duchu pokračující materiální pomoci z Polska pro

ukrajinskou armádu, ve skutečnosti za zavřenými dveřmi si Zelenský

přijel pro garance, pokud jarní ukrajinská ofenzívě selže. Situace je

opravdu vážná pro Kyjev, protože západní pomoc se zpomaluje spolu

s tím, jak Ukrajina nedokáže ani přes trvalý přísun zbraní nikam

Rusy vytlačit.

https://aeronet.news/video-sef-ruske-rozvedky-sergej-naryskin-potvrdil-informaci-aeronetu-ze-polska-armada-ceka-na-porazku-ukrajinske-armady-aby-pod-zaminkou-bratrske-pomoci-mohla-nasledne-obsadit-halic-a-cely-zapad/
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Na frontě to prostě není nikde vidět, právě naopak,

postupují Rusové a vytlačují Ukrajince z pozic, krok za

krokem, pomalu a v opotřebovávací válce. NATO je

znepokojeno tím, že přestože Ukrajina již přes rok dostává západní

zbraně a techniku, na frontě to není vidět. Javeliny měly ruskou

armádu a jejich tanky zničit. Nestalo se. Javeliny došly a ruských

tanků je na Donbasu stále více a více.

Západní zbraně nedokázaly za více jak rok poskytnout Ukrajině převahu na bitevním poli. A to velice

zneklidňuje generály v Bruselu v centrále NATO

Turecké Bayraktary jako bezpilotní drony měly zničit ruská vojska na

zemi, podobně jako se to povedlo Ázerbajdžánu při bojích v

Náhorním Karabachu proti Arménii. Jenže na Ukrajině Bayraktary

nefungovaly, Rusové je sestřelovali tak často, že Ukrajina je přestala

od tureckého výrobce nakupovat a dnes o Bayraktarech už není mezi

ukrajinskou armádou ani slovo. Americké systémy HIMARS měly

zdecimovat Rusy a Ukrajinci měli být už na Krymu.

Namísto toho Rusové nasadili létající mopedy a sekačky

(Lancet a Geran) a za pár rublů likvidují americké systémy

HIMARS ze vzduchu. Ani houfnice M-777 nepřinesly zvrat ve

válce, protože proti ruské artilérii se nasazení amerických houfnic v

počtech pár stovek kusů pro celou Ukrajinu nemůže ve válce nijak

projevit a ani mít vliv na změnu vývoje fronty.
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Volodymyr Zelenský a Andrzej Duda v prezidentském paláci ve Varšavě, 5.

dubna 2023

Posledním pokusem je tedy nasunutí několika desítek německých

tanků Leopard, přičemž se čeká, jestli se stane zázrak a nějaká

západní zbraň zajistí Ukrajině zvrat ve válce. Prostě čekání

Západu na Wunderwaffe. Francouzský prezident Emmanuel

Macron a hned po něm i šéfka Evropské komise Ursula von der

Leyen přiletěli do Pekingu a pokusili se přemluvit čínské vedení, aby

zatlačilo na Moskvu a donutilo ji k mírovému jednání a k ukončení

bojů, protože ukrajinská armáda Rusy porazit nedokáže. Už je to

zjevné i Macronovi a Uršulce, takže lezou s prosíkem do Pekingu, aby

zatlačil na Voloďu v Kremlu. Takový je nouzový plán Západu.

Jenže, mírové jednání podmiňuje Kyjev stažením ruských vojsk z

Ukrajiny, k čemuž logicky nedojde. K tomu by došlo jen tehdy, pokud

by ukrajinská armáda dokázala Ruskou armádu přestřílet v počtu

děl, tanků, v počtech dělostřeleckých granátů a hlavně v počtech

vojáků mobilizovaných na frontu. Ani v jednom hledisku nemůže

Ukrajina v tomto stavu Ruskou armádu a kapacitu ruského vojensko-

průmyslového komplexu přečíslit.

https://aeronet.news/wp-content/uploads/ZelenskyDudaWarsawFt.jpg
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Evropský zbrojní průmysl zdecimovala zelená agenda svými emisními povolenkami a horentními

cenami za elektřinu pro průmysl

Víte třeba, že k výrobě 155-mm dělostřelecké munice se pro

odlévání hlavic používají elektrické, resp. obloukové

Siemens-Martinské pece s obrovskou spotřebou elektřiny?

A víte, jak je dnes v Německu pro fabriky elektřina drahá, aby zbrojní

podniky v Porůří mohly vyrábět masové počty těchto dělostřeleckých

granátů stejně, jako je vyrábí za pakatel ruské závody na Sibiři?

Víte, kolik emisních povolenek musí německá zbrojovka Rheinmetall

zaplatit, aby mohla udržovat v provozu slévárny a obloukové pece?

To není jako v Rusku, že se postaví jaderná elektrárna nebo další

elektrická vodní přehrada na Jeniseji a vedle poblíž dolu na železnou

rudu se vykácí Tajga a postaví se tam nová ruská zbrojní fabrika na

nepřetržitou výrobu dělostřelecké munice.

Duda a Zelenský při přehlídce prezidentské stráže ve Varšavě

https://aeronet.news/wp-content/uploads/ZelenskyDudaWarsawVisit.jpg
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V Evropě musí zbrojní fabriky platit emisní povolenky z

každé kilowatty výkonu elektrické pece, z každé tuny emisí

CO2. Munice se tudíž v EU nevyrábí nikdy hromadně, ale jen v

omezených počtech, aby na to vystačily emisní povolenky nakoupené

fabrikou na daný kalendářní rok. Zelená agenda zruinovala v Evropě

i zbrojní průmysl, mimochodem, takže vyhlídky Ukrajiny na porážku

Ruska jsou tak špatné, že Zelenský musel narychlo do Varšavy a

požádal před nadcházející jarní ofenzívou své armády Varšavu o

garance.

VIDEO: Ilja Kiva prohlásil, že Zelenský si přijel do Varšavy pro garance pomoci polské armády

Informoval o tom známý analytik a bývalý poslanec ukrajinského

parlamentu za Socialistickou stranu Ukrajiny Ilja Kiva, který utekl z

Ukrajiny do exilu v Rusku a přináší pravidelné informace z okolí

Volodymyra Zelenského. Podle Kivy si přijel Zelenský do

Varšavy pro garance, protože ví, že ukrajinská fronta se

zhroutí a výhledově bude nutné přesunout sídlo Ukrajiny z

Kyjeva do Lvova.

A k zastavení Ruské armády už nebude mít ukrajinská armáda

prostředky v té době, takže Zelenský přijel do Varšavy kvůli tomu,

aby udělil polskému prezidentu Dudovi souhlas ke vstupu polské

armády na území západní Ukrajiny ve chvíli, kdy to bude pro

ukrajinskou armádu na Donbasu a v Záporoží špatné. Pokud ta

ofenzíva selže, ukrajinská fronta se zhroutí a potom už nic nezastaví

Rusy v pochodu na Kyjev. Naprosto nic.

Mezi Donbasem a Kyjevem už nic totiž není. Žádná ukrajinská

armáda, žádné zákopy, žádná opevnění, nic. Veškerá opevnění za

dobu 8 let vybudovala ukrajinská armáda pouze na Donbasu a

poslední linie je tvořena systémem opevnění na ose Kramatorsk –

Slavjansk.  Za touto osou již není vůbec nic a Zelenský si uvědomuje,

že když teď mu padne ta posbíraná armáda údajně 80 000 vojáků,

která se nachází v několika městech mezi zmíněnou linií Kramatorsk

– Slavjansk a mezi Bachmutem, potom Ukrajinská armáda již vlastně
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nebude existovat. Rusové by se potom mohli bez odporu vydat až do

Kyjeva a odtamtud až k Užhorodu. Ta hrozba je opravdu reálná, a

proto Zelenský přijel do Varšavy, aby si seřídil hodinky společně s

Dudou.

Polská intervence na Ukrajinu proběhne na základě zvacího telefonátu Zelenského a jako alianční mise

ve spolupráci se zeměmi EU

Časomíra začala běžet. Jakmile to bude vypadat tak zle, že ukrajinská

armáda ofenzívu nezvládá, Kyjev vyšle autorizaci pro vstup polských

vojsk na Ukrajinu, aby vytvořily nárazník před Ruskou armádou. A

nemusí to být nárazník na hranicích bývalé polské Haliče. Může jít o

rozmístění polských vojsk až na západní břeh Dněpru, nebo dokonce

až na linii na druhém břehu. Nejde o to, že by polská armáda

mohla tu ruskou porazit nebo s ní bojovat, ale jde o

myšlenku nárazníku, že Ruská armáda nevstoupí do války

se zemí NATO. Pokud by k tomu došlo a Ruská armáda by

zaútočila na polské pozice na Ukrajině, byla by z toho III. světová

válka. A je jasné, že Kreml by do toho nešel, pokud se Poláci budou

držet zpátky na západním břehu Dněpru.

Rozdělení Ukrajiny si sice Moskva nepřeje, o tom není pochyb, ale na

straně druhé by se tím pro Rusko vyřešila tzv. Ukrajinská otázka

jednou provždy. Poláci by ovládli západ Ukrajiny, Rusové východ a

ten zbytek okolo Kyjeva by byl natolik oslabený, že by již

nepředstavoval pro Rusko hrozbu. Nelze tak vyloučit určitou tichou

spolupráci mezi Varšavou a Moskvou na rozdělení Ukrajiny. Poláci

zatočí s Banderovci, nebudou je tolerovat. A Rusové ovládnou

východní a jižní břeh Dněpru. Na tento manévr polské armády se už

chystá i EU, která chystá tzv. asistenční, resp. mírové mise pro

Ukrajinu. To jde ruku v ruce s polským plánem na obsazení západní

Ukrajiny. Pouze se čeká na zvací telefonát od Zelenského, aby tato

vojska oficiálně pozval, o nic jiného se nehraje, na nic jiného se

nečeká. O všem rozhodne ukrajinská ofenzíva a její výsledek.

-VK-
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Šéfredaktor AE News
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Komentářů k článku

Váš vložený komentář se nemusí zobrazit ihned, je-li zadržen

Akismetem. V takovém případě je diskusní příspěvek odeslán k

ručnímu schválení administrátorem, což může zabrat až 24 hodin.

Neodesílejte příspěvek znovu, neurychlíte tím jeho schválení.

Děkujeme.

 

  Zasílat  

od nových od starých od palců

Návštěvník

youtube.com/watch?v=WJqchJMW9Ok

 
=Takhle vypadá česká pomoc zbraní okrajině v realitě..

Ty komentáře stojí taky za to… (níže překlad částí textu z

komentářů):

 
Вы выбрали это правительство

 
Чехия , Словения – разницы нет , если ваше прилетело!

 
Ужасно, как может мир закрывать на это глаза и молчать. Чехия

!!

 
Но разве Чехия это не демократия и не вы выбрали это

правительство?

 
Эти преступления будут зафиксированы и потом суд настигнет

всех тех, кто был причастен к этим ужасным действиям, Чехия!

https://aeronet.news/donate/
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“Tuto vládu jste si vybrali.

 
Česká republika, Slovinsko – je jedno, jestli dorazila ta vaše!

 
Je šokující, jak před tím svět může zavírat oči a mlčet. Česká

republika!!!

 
Ale není snad Česká republika demokracií a nezvolili jste si tuto

vládu?

 
Tyto zločiny budou zaznamenány a soudy pak doženou všechny, kdo

se na těchto hrůzných činech podíleli, Česká republiko!”

Návštěvník

Omlouvám se Vàm za to že to není k věci co já napsat

poněvadž si nemoci pomoci.Na pobočky České pošty se

bude omezovat doručování bankovek a kolosálně razantně

ošetřené plodiny možná i obohacené jako bonus uranem se vozí

místo destinací kontinentu Afrika,do zemí bývalého Východního

bloku.Cesko jako rozvojová a snad i banànová země ani

https://href.li/?https://i.postimg.cc/wvVSwt0x/czorakjina.jpg
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neprotestuje.Z těchto destinací se relativně čistá produkce jistě

vyvàžela na Západ,který svou jistě taktéž razantně ošetřenou úrodu

spaluje pro vytvá ření energií.Vše dotováno EU organizací inflací

Návštěvník

clinton ma aids, nebo raka? Kdyby tak sesle vypadal VVP,

již je pochovan.

Návštěvník

Ukrajina jako stát nikdy neexistovala. Jde o území z velké

části historicky ruské. Ještě před sto lety většinu

obyvatelstva tvořili Rusové, Židi a další národnosti. K

Ukrajinské národnosti se hlásil jenom zlomek obyvatel a to i na

západě Ukrajiny. Jde o kvazistát, který se nešťastnou souhrou

událostí (hlavně díky americkému převratu na Majdanu v roce 2014)

ocitl mimo kontrolu Ruska. Celá šaškárna s Ukrajinou je z 95%

vyfabulovaná západní propagandou a materiální a finanční podporou

ukrajinskému nacismu. Je to hrozivá ukázka dopadů propagandy,

která dokáže sebevražedně zfanatizovat celý národ, který žil po staletí

v jednom státě s druhým téměř identickým národem.

Návštěvník

Já tu příčinu všeho odhalím. Svlíknu!

“Je to snaha zničit Slovany

Z toho všeho je zjevné, že se obrovská, celosvětová klika byrokratů a

politiků, kteří všichni mají stejné názory, protože patří ke stejnému

spolku, zmocnila vlády nad světem. Kdokoliv manipuluje Bidena,

oligarchové, dárci finančních darů politikům, ti všichni jedou ve

stejném vlaku a tito chtějí co nejdéle válku na Ukrajině udržet. Na

tom, kolik lidí tím zničí, jim nezáleží. Však to nejsou jejich lidé!



11/18

Rusové a Ukrajinci mohou mít mezi sebou rozdíly. Ale absolutně

spolu nemuseli kvůli tomu válčit a ani by neválčili, kdyby k tomu

nebyli zezadu Západem popichováni. Jak již bylo řečeno dříve,

Zelenský není skutečně Ukrajinec, není ani slovanského původu a

kdoví jestli je to vůbec člověk. Proto mu nevadí zabíjet skutečné

Ukrajince a Rusy, kteří obojí patří do stejné sorty lidí, jsou to

Slované.

Zde se jedná o tajnou snahu zničit Slovany. Postavit jednoho bratra

proti druhému, zaslepit je nějakými fantasmagorickými výmysly a

čekat, až se sami mezi sebou vytlučou. Západ je v tomto směru ale

nesmírně opatrný, že ten skutečný záměr před nimi skrývá. Slované

jsou velice chytří, rychle by přišli na to, o co jde a tyto plány by

překazili. Proto musí být napřed zaslepeni nenávistí jednoho proti

druhému, aby skrze takto vzniklou hloupost nemohli svoji

přirozenou chytrost využít.”

https://cz24.news/j-kaufman-cina-taiwan-nato-a-nakonec-ukrajina-

sokujici-snaha-znicit-slovany/

“…Takzvané afrikanizované včely (AHB) – populárně zabijácké včely

– jsou kříženci jednoho z poddruhů včely evropské a včely africké.

Pouhým okem jsou v podstatě k nerozenání. Ovšem AHB včely mají

výrazně jiné chování. Reagují útočně na takové podněty, které

evropské včely velkoryse přehlédnou.

 
Tento druh včel vznikl nedopatřením v 50. letech minulého století v

Brazílii, kdy došlo ke skřížení místních domestikovaných včel s

africkými včelami z jedné laboratoře. Od té doby se prakticky

nezadržitelně šíří po celém americkém kontinentu.

 
Na mnoha místech vytlačily evropské včely, kterým se v tropických

oblastech příliš nedařilo. (Na mnoha místech, kde se evropským

včelám vůbec nedaří, se dokonce i přes svou povahu staly jediným

možným hospodářsky využitelným druhem)….”

https://www.lidovky.cz/orientace/veda/zabijaci-s-pomalym-

mozkem.A091119_173839_ln_veda_mal

https://href.li/?https://cz24.news/j-kaufman-cina-taiwan-nato-a-nakonec-ukrajina-sokujici-snaha-znicit-slovany/
https://href.li/?https://www.lidovky.cz/orientace/veda/zabijaci-s-pomalym-mozkem.A091119_173839_ln_veda_mal
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Vadí jim slunce, že?

2. prosince 2020 • 12:00

 
Britská královská rodina je prý zatížena dědičnou metabolickou

poruchou známou jako porfyrie. Jde o onemocnění jater, které

způsobuje vyplavování toxických látek do těla. Vzácná choroba prý

dokonce zapříčinila pomatení smyslů Jiřího III., který močil temně

rudě!

 
https://www.ahaonline.cz/clanek/zhave-drby/177725/hruzne-

prokleti-alzbetina-rodu-upiri-nemoc.html

Návštěvník

Zalez s tím hnojem, zasíračko! Kde si myslíš, že jsi?

Návštěvník

Je to sranda veliká já se tím vesele bavím jak dostal Eman Buzna

Macaroni a Ta ne té Lajně kopanec do Temna

 
v Pr… od Číňanů, je to přeci triumvirát divím se jen, že by o

Triumvitátu nic nevěděli? To jistě ne, ale je to zoufalství chazarů nad

zoufalství. A bunkry nejsou ani na Nové Chazariji a ani v Číně.

Návštěvník

rotátor

 
Senilní dědku. Ty dementní blbíku, já se zase vesele bavím tím, jak

židobolševik Goldstücker aspol. řvou u rohatejch na vidlích. Židáček

J. Gruša jim tam dělá děvku. A Havel mu obstarává vložky.

Návštěvník

https://href.li/?https://www.ahaonline.cz/clanek/zhave-drby/177725/hruzne-prokleti-alzbetina-rodu-upiri-nemoc.html
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Na internet uniklo

niekoľko utajovaných

dokumentov

obsahujúcich „tajné

podrobnosti“ o plánoch

USA a NATO na

posilnenie ukrajinských

síl pre blížiacu sa ruskú

ofenzívu, informoval

denník The New York

Times.

 
Informoval o

„významnom porušení

amerických

spravodajských služieb v

snahe pomôcť Ukrajine“

prostredníctvom úniku

tajných dokumentov,

ktoré boli zdieľané na

sociálnych sieťach.

Korešpondenti citovali

„vyšších úradníkov

Bidenovej

administratívy“, ktorí

zrejme tipovali

východisko z tohto

príbehu.

 
Dokumenty kolujúce na

telegrame, ktoré sa veľmi

podobajú tým, na ktoré

odkazuje Times, sú

reprodukované v tomto

článku Grayzone, ktorý

získal dokumenty z

https://href.li/?https://victoria.mediaplanet.com/app/uploads/sites/124/2020/02/Sn%C3%ADmek-obrazovky-2020-02-11-v-13.00.34.png
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verejného telegramového

kanála. Hoci sa podobajú

tým, ktoré opísali Times,

nemôžeme potvrdiť ich

pravosť.

 
Pre porovnanie, ďalšie

zdroje Aljazeera,

Japantimes, Sohu.

 
http://www.blogovisko.s

k/unik-utajovanych-

dokumentov-

pentagonu.html

https://href.li/?https://victoria.mediaplanet.com/app/uploads/sites/124/2020/02/Sn%C3%ADmek-obrazovky-2020-02-11-v-13.00.34.png
https://href.li/?https://lasvidasdelaciencia.files.wordpress.com/2020/07/porfiriavampiro-english.jpg
https://href.li/?http://www.blogovisko.sk/unik-utajovanych-dokumentov-pentagonu.html
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Návštěvník

Tak to je stará vesta. Zatím

Banderovčáčci zapadli do bláta u

Bachmuterloo.

“Problém s odložením útoku AFU na

Bachmut na duben spočívá v tom, že

to znamená pravděpodobné odsunutí

velké jižní protiofenzívy na ještě

pozdější dobu. Někteří představitelé

AFU dokonce uvedli, že polovina

července je z hlediska počasí a

terénních podmínek nejideálnějším obdobím pro zahájení hlavního

jižního útoku.”

https://href.li/?https://upload.wikimedia.org/wikipedia/en/5/52/Madness_of_king_george-715444.jpeg
https://href.li/?https://image.pmgstatic.com/cache/resized/w663/files/images/film/video/preview/160/831/160831708_50c5ab.jpg
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https://www.topcz.net/sitrep-reportaz-bojiste-24-03-

2023-ofenzivni-paranoia

Pan inženýr VM má vůbec perfektní reportáže a překlady.

 
https://www.topcz.net

Návštěvník

Začínají svátky pro mnohé a tak musím napsat

 
administrátore i celá AE, VK, lituji vás, skutečně a

upřímně.

Prošla jsem obdobím veliké cenzury a manipulace, někdo

říká dobou temna, před kterou se mnozí tzv. zachranovali útěkem.

 
Dokáži tedy naprosto přesně rozeznat všechny formy i to čemu se

říká milosrdná lež a dělání dobra.

 
Právě proto musí být lidé starší zabíjeni a jakkoliv vymazáni.

Okradení, ponížení, bože, co všechno se dá udělat pro to Ego/moc

těm slabším skutečně nemocným, starým i hrůzo hrůz i dětem.

Prozradím vám jedno stále, věčné tajemství ” Pravda se nedá umlčet”

nikdy.

 
Prošla jsem to skutečně celé a v plné hrůzo/kráse

https://href.li/?https://assets.rebelmouse.io/eyJhbGciOiJIUzI1NiIsInR5cCI6IkpXVCJ9.eyJpbWFnZSI6Imh0dHBzOi8vbWVkaWEucmJsLm1zL2ltYWdlP3U9JTJGZmlsZXMlMkYyMDE2JTJGMDklMkYwMyUyRjYzNjA4NDYyNzIwMjc1MzIzNC0yMDQ4MTk4OTU5X1RlcnJvcl8wMi5qcGcmaG89aHR0cHMlM0ElMkYlMkZhejYxNjU3OC52by5tc2VjbmQubmV0JnM9MzcyJmg9YTk0ZjRjODE2MDdkNjFlMDQ1OTIyYWNkYzhjNDk5ZjZlOTAxMTcxZDI0ZWNiNWU0NzllYzRkMGVkZWVkMjM2ZiZzaXplPTk4MHgmYz0zNzkxNzc3MzUwIiwiZXhwaXJlc19hdCI6MTY4ODEyMzg2NH0.ucmNGqeSE5eiOvXRA3lvzUfIDT_qo9eVGRGCbup1jk0/img.jpg
https://href.li/?https://www.topcz.net/sitrep-reportaz-bojiste-24-03-2023-ofenzivni-paranoia
https://href.li/?https://www.topcz.net
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a toto je mé osobní poznání ” žádná cenzura, manipulace, lež, “dobro

do pekel” pravdu nezastaví at se snaží kdo chce sebe víc.

 
Mluvím o univerzální pravdě, o té, nad kterou má moc jen ” Počátek,

Zdroj, Bůh”, vyberte si.

 
Není místo, není možnost se schovat, utéct

 
je jediná možnost

 
a i tu každý z nás zná.

 
Je to skutečný návrat k tomu co jsme a to je ” člověk”. Ve své kráse,

možnostech i odpovědnosti.

 
Komunikace, spolupráce a důvěra, tak krásně to říká jeden ze

skutečných vlastenců p. prof. Peter Staněk.

VK. ve svých přesazích řekl ” ..vše je jedno..” ano, bílá, černá a

všechny odstíny šedé, vše je jeden celek, jedno

 
a toto je i v každém z nás.

 
Radujme se z rozmanitosti, nesnažme se hájit jen jednu pravdu,

jednu možnost reakcí.

 
Zabíjením rozmanitosti zabíjíme i sebe.

Přeji naprosto všem lidem, člověku krásné dny pospolitosti,

rozmanitosti, radosti a lásky. Chrante své staré, své i všechny děti,

chrante sebe.

 
Zbavte se strachu

 
protože koho máme potkat toho potkáme, všechno co máme prožít to

prožijeme. My si jen volíme cestu.

 
Necenzurujme.

Návštěvník

Janičko, souhlas, také přeji Vám a čtenářům krásné Velikonoce

navzdory všemu zlu.
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Návštěvník

“protože koho máme potkat toho potkáme, všechno co máme prožít

to prožijeme. My si jen volíme cestu.”

Zde je protiřečení.

Takže ne, není to (mnohé), tak jak má být!!

Návštěvník

Za čo drží narkoman Dudu na tom prvom obrázku?Za

Dudu?Dostal sa mu do treniek?ten úsmev

Návštěvník

Ten Duda je už na pohľad z komunity Lgbt… Nielenže je to fašistický

pohrobok ale ešte aj vojnový teply stvač!!

Návštěvník

Jakov Kedmi o Ukrajine:

 
„Cieľ Spojených štátov bol jediný – a ten im Putin vyfúkol

spod nosa – Sevastopoľ! Američania chceli Sevastopoľ!

Potrebovali Krym. Potrebovali potopiť ruskú Čiernomorskú flotilu,

ak by obsadili Sevastopoľ. Potrebovali územie Ukrajiny špeciálne pre

americké základne a toto im zrušili.“

 

 


